

Terma Penggunaan

www.jrnba.asia/malaysia dalam talian dan laman web mudah alih, aplikasi-aplikasi atau perkhidmatan-perkhidmatan (setiap satu "Laman" dan secara kolektif "Laman-laman") adalah dikendalikan oleh *Inetasia Solutions Limited* ("Inetasia") menurut suatu perjanjian dengan NBA Properties, Inc. ("NBAP", bersama-sama dengan *National Basketball Association* ("NBA"), NBA Media Ventures, LLC dan NBA Asia, Limited, secara kolektif dirujuk sebagai "Entiti NBA") (Entiti NBA dan Inetasia secara kolektif dirujuk di sini sebagai "kita" atau "kami").

Sila baca terma dan syarat penggunaan secara berhati-hati sebelum menggunakan Laman-laman ini. Akses anda kepada dan penggunaan Laman-laman adalah tertakluk kepada terma-terma dan syarat-syarat (termasuk Perlindungan Data Peribadi dan Polisi Privasi ("Polisi Privasi") Laman-laman) yang berada di http://jrnba.asia/malaysia/my/data_privacy_policy.php dan semua undang-undang yang boleh digunakan. Terma Penggunaan ini adalah satu perjanjian yang sah di sisi undang-undang antara anda dan NBAP. NBAP (melalui Operator) menyediakan Laman-laman untuk penggunaan anda dalam pertimbangan pemberian maklumat anda melalui Laman-laman dan/atau penggunaan Laman-laman anda. Dengan mengakses and menggunakan Laman-laman, anda menunjukkan persetujuan anda terhadap Terma Penggunaan. Jika anda tidak setuju dengan Terma Penggunaan ini, jangan menggunakan Laman-laman ini. Terma Penggunaan ini boleh dipinda atau diubah suai, atau syarat lain boleh dikenakan, pada bila-bila masa. Mana-mana perubahan akan ditunjukkan dengan kemas kini paparan ini. Sila menyemak Terma Penggunaan ini secara berkala mengenai perubahan. Penggunaan berterusan anda Laman-laman berikutan dengan paparan mengenai perubahan terma-terma ini akan bermakna anda telah menerima perubahan tersebut dan perubahan tersebut akan digunakan terhadap penggunaan anda Laman-laman selepas perubahan telah dipaparkan.

1. PEMILIKAN DAN SEKATAN PENGGUNAAN

Kandungan mengenai bola jaring dan bahan-bahan terkandung di Laman-laman ini (termasuk, tetapi tidak terhad kepada video, audio, gambar, teks, imej, statistic, skor yang dikemaskini, logo dan harta intelek yang lain mengenai NBA dan pasukan anggotanya.) ("**Kandungan Bola Jaring**") adalah dimiliki oleh NBAP dan dilisen kepada Operator. Tiada Kandungan Bola Jaring daripada Laman-laman boleh dihasilkan semula, diterbitkan semula, dimuat naik, dipaparkan, dihantar, dihasilkan semula, diedarkan, disalin atau dipamerkan secara terbuka atau sebaliknya digunakan kecuali yang disediakan dalam Terma Penggunaan ini tanpa kebenaran bertulis daripada NBAP.

Operator menyenggara Laman-laman untuk huburan peribadi, maklumat, pendidikan, dan komunikasi anda. Anda setuju dengan tidak menggunakan Laman-laman untuk tujuan komersial atau perniagaan. Silakan melayari Laman-laman. Anda boleh memuat turun bahan yang dipaparkan di Laman-laman ke dalam mana-mana satu computer hanya untuk penggunaan peribadi dan bukan komersial anda, dengan syarat anda juga mengekalkan semua notis hak cipta dan hak milik lain yang terkandung dalam bahan-bahan. Anda dilarang mengedar, menghasil semula, menerbit semula, mempamer, mengubah suai, menghantar, mengguna semula, mempapar semula, pautan kepada, atau mengguna mana-mana bahan Laman-laman untuk tujuan awam atau komersial di mana-mana laman Web yang lain atau sebaliknya tanpa kebenaran bertulis daripada NBAP. Pengubahsuaian bahan-bahan yang dipaparkan di Laman-laman adalah pelanggaran hak cipta dan hak milik lain NBAP.

Nama dan logo *National Basketball Association* ("NBA") dan nama dan logo program Jr. NBA dan pasukan-pasukan NBA adalah harta NBA Properties, Inc. dan pasukan anggota NBA, mengikut keadaan. Semua cap dagangan, logo dan tanda perkhidmatan yang lain ("**Cap Dagangan**", secara kolektif) yang terdapat di Laman-laman adalah Cap Dagangan pemilik masing-masing. Tiada apa-apa yang terkandung di Laman boleh dianggap sebagai pemberian, secara implikasi, estoppel atau sebaliknya, mana-mana lesen atau hak penggunaan mana-mana Cap Dagangan yang dipaparkan di Laman-laman tanpa kebenaran bertulis daripada pemilik masing-masing. Penggunaan Cap Dagangan anda yang dipaparkan di Laman, atau mana-mana kandungan lain di Laman, kecuali yang disediakan dalam Terma Penggunaan ini, adalah dilarang dengan tegasnya.

Imej-imej ornat atau tempat yang dipapar di Laman adalah sama ada harta atau penggunaan yang dibenarkan oleh NBAP. Penggunaan imej-imej tersebut oleh anda, atau mana-mana orang yang dibenarkan oleh anda, adalah dilarang kecuali dibenarkan secara spesifik oleh Terma Penggunaan atau kebenaran spesifik disediakan mana-mana di Laman-laman. Mana-mana penggunaan imej yang tidak dibenarkan akan melanggar undang-undang hak cipta, undang-undang tanda dagangan, undang-undang privasi dan publisiti, dan peraturan-peraturan komunikasi dan statut-statut. NBAP bukan waran atau mewakili bahawa penggunaan bahan-bahan anda yang dipaparkan di Laman-laman tidak akan melanggar hak pihak ketiga yang bukan dimiliki oleh atau bergabung dengan NBAP.

2. PENDAFTARAN

Jika anda memberikan apa-apa maklumat peribadi kepada Laman, anda setuju untuk memberikan maklumat yang tepat, semasa dan lengkap mengenai anda yang mana dihendaki dan anda setuju untuk menyenggara dan mengemas kini maklumat tersebut mengikut kesesuaian. Kami akan menggunakan dan menyenggarakan apa-apa maklumat mengenai anda yang kita dapati melalui Laman selaras dengan Polisi Privasi Laman-laman.

A. Data Pendaftaran: Jika anda ingin mendaftar untuk mana-mana bahagian Laman ini atau Laman-laman, anda setuju untuk: (i) memberi maklumat yang benar, tepat dan lengkap mengenai anda sendiri yang dihendaki dalam borong pendaftaran ("**Data Pendaftaran**") dan (ii) menyenggara dan mengemas kini Data Pendaftaran dengan segera untuk memastikan ia benar, tepat, semasa dan lengkap. Jika kita mempunyai alasan yang munasabah untuk mengesyaki bahawa Data Pendaftaran adalah tidak benar, tidak tepat dan tidak lengkap, kita akan mengekalkan hak untuk menggantung atau menamatkan akaun anda dan melarang sebarang dan semua penggunaan semasa dan masa depan Laman-laman (atau mana-mana bahagian daripadanya). Kita akan mengambil langkah-langkah yang munasabah untuk memastikan maklumat anda adalah tepat, lengkap, tidak mengelirukan dan **disimpan terkini** dengan mengambil kira tujuan, termasuk apa-apa tujuan berkaitan secara langsung, yang data peribadi dikumpulkan dan diproseskan selanjutnya. Kita akan membetulkan dengan segera apa-apa maklumat yang tidak tepat, tidak lengkap, mengelirukan dan ketinggalan zaman yang dibawa kepada perhatian kami. Anda bagaimanapun mengakui dan setuju bahawa kita tidak akan mempunyai liability yang berkaitan dengan atau timbul daripada kegagalan anda untuk menyenggara Data Pendaftaran yang tepat, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, kegagalan anda untuk menerima maklumat kritikal mengenai Laman-laman atau akaun anda. Anda setuju dengan selanjutnya bahawa kita adalah dibenarkan untuk mengesahkan Data Pendaftaran tersebut.

Anda juga mengesahkan bahawa: (a) anda mempunyai persetujuan ibu bapa jika anda berumur di bawah 18 tahun semasa anda memberikan maklumat peribadi; (b) maklumat peribadi yang anda memberikan kepada kami adalah benar, tepat, semasa dan lengkap dalam semua aspek; dan (c) anda akan memaklumkan kepada kami dengan segera mengenai apa-apa perubahan kepada maklumat peribadi dengan menghubungi kami melalui mel elektronik pada [insert contact section URL] atau menulis kepada kami di *Room 3101, the Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong, Attn: Jr. NBA Asia Fan Relations*.

Anda juga setuju untuk tidak menyamar mana-mana orang dan entity lain atau menggunakan nama yang palsu atau satu nama yang anda tidak dibenarkan untuk menggunakan.

Anda mengakui dan setuju bahawa kita boleh bergantung kepada Data Pendaftaran untuk menghantar maklumat penting dan notis mengenai akaun anda dan Laman-laman. Dari semasa ke semasa, kita boleh menghantar surat berita atau promosi-promosi melalui emel atau SMS. Dalam negara di mana kita hanya dibenarkan dengan persetujuan anda untuk menggunakan Data Pendaftaran anda untuk pemasaran langsung, kita akan membuat demikian jika anda telah memberikan persetujuan. Anda boleh berhenti

melanggan surat berita kita dan promosi yang lain melalui batal langgan mekanisme yang terdapat dalam mesej berkenaan. Sila merujuk kepada Polisi Privasi Laman-laman untuk maklumat lanjut.

B. Nama Pengguna dan Kata Laluan: Jika anda ingin mendaftar untuk mana-mana bahagian Laman-laman, anda akan dikehendaki untuk membuka satu akaun dan memberikan satu nama pengguna dan kata laluan. Anda membenarkan kita untuk memproseskan apa-apa dan semua transaksi akaun yang dimulakan melalui penggunaan nama pengguna dan kata laluan. Anda adalah bertanggungjawab secara tunggal untuk menyenggara kerahsiaan nama pengguna dan kata laluan dan mesti memaklumkan Operator dengan segera mengenai apa-apa penggunaan nama pengguna dan kata laluan tanpa kebenaran. Anda mengakui dan setuju bahawa anda adalah bertanggungjawab terhadap aktiviti tanpa kebenaran dan/atau liabiliti yang timbul melalui penggunaan nama pengguna dan kata laluan anda. Dalam apa jua keadaan, kita tidak akan bertanggungjawab terhadap penggunaan tanpa kebenaran atau penyalahgunaan nama pengguna dan/atau kata laluan anda. Kita mungkin perlu menukar nama pengguna diperuntukkan kepada produk tertentu dan perkhidmatan kami dan kami mengekalkan hak untuk membuat demikian. Anda akan dimaklumkan sedemikian jika kita melakukan suatu perubahan. Kita mengumpul dan menggunakan nama pengguna anda, kata laluan dan Data Pendaftaran yang lain mengikut Polisi Privasi Laman-laman.

Anda juga setuju untuk menerima tanggungjawab untuk semua aktiviti yang berlaku di bawah akaun, emel atau kata laluan anda, jika ada, dan setuju bahawa anda tidak akan menjual, memindah dan menyerahkan hak keahlian anda, mana-mana hak keahlian atau mana-mana alamat emel yang diisu oleh Laman-laman . Anda adalah bertanggungjawab untuk menyenggara kerahsiaan kata laluan anda, jika ada, dan menyekat akses kepada computer anda supaya orang lain tidak dapat akses kepada bahagian Laman yang dilindungi oleh kata laluan atau akaun emel anda yang diisukan oleh Laman menggunakan nama anda secara keseluruhan atau dalam bahagian. Kita boleh, dengan budi bicara tunggal, dan pada apa-apa masa, dengan atau tanpa notis, menamatkan kata laluan dan keahlian anda, untuk apa-apa sebab atau tanpa sebab langsung.

C. Akses tanpa Pendaftaran: Laman-laman boleh memberikan anda akses kepada beberapa produk-produk dan perkhidmatan tanpa anda dikehendaki mendaftar sebagai pengguna. Dalam keadaan ini, pengenalan anda adalah berdasarkan cara pengenalan yang kami anggap sesuai, seperti nombor telefon mudah alih anda.

Sila mengambil perhatian bahawa pengenalan maklumat seperti ini akan termasuk data peribadi. Kita akan menggunakan dan menyenggara maklumat mengenai anda yang dikumpul oleh kami melalui Laman mengikut Polisi Privasi Laman.

3. UNDI, PERTANDINGAN DAN CABUTAN BERTUAH

Laman-laman boleh menawarkan peluang untuk mengundi berkaitan dengan acara-acara tertentu dan juga mengambil bahagian dalam pertandingan dan cabutan bertuah.

Sila mengambil perhatian bahawa cabutan bertuah, pertandingan atau promosi yang ditawarkan melalui Laman mungkin adalah dan selalunya, ditadbir oleh set peraturan yang berbeza yang, selain daripada menggambarkan cabutan bertuah atau pertandingan seperti ini mempunyai syarat-syarat kelayakan, seperti umur tertentu, atau sekatan kawasan geografi, terma-terma dan syarat-syarat menadbir penggunaan bahan yang anda hantar, dan mengemukakan mengenai bagaimana maklumat peribadi anda boleh digunakan. Itulah tanggungjawab anda untuk membaca peraturan-peraturan untuk menentukan sama ada anda hendak atau layak menyertai, mendaftar dan/atau mengambil bahagian. Dengan mengambil bahagian dalam apa-apa cabutan bertuah atau pertandingan seperti ini, anda setuju untuk mengikut peraturan-peraturan dan keputusan penaja-penaja yang dikenakan dalam ini, adalah muktamad dan mengikat dalam semua aspek.

4. Pautan-pautan

Sekatan-sekatan yang berikut diguna pakai atas semua pautan kepada Laman-laman daripada mana-mana dalam talian, kabel, wayarles atau laman, perkhidmatan atau pelayar lain:

A. Dalam talian, kabel, wayarles atau laman-laman, perkhidmatan-perkhidmatan atau pelayar-pelayar lain dicipta oleh, dilesen oleh atau dikaitkan dengan ketara dengan mana-mana entiti yang kerap mempromosikan mana-mana produk (contohnya, pakaian atau computer), jenama atau perkhidmatan (contohnya, pembekal perkhidmatan internet atau penjual tiket) (satu "**Laman Komersial**") tidak akan pautan kepada www.jrnba.asia/malaysia tanpa kebenaran bertulis, walaupun halaman/kawasan di mana pautan berasal tidak mempromosikan satu produk, jenama atau perkhidmatan.

B. Laman-laman, perkhidmatan-perkhidmatan atau pelayar-pelayar selain daripada Laman Komersial (contohnya, laman-laman peminat, kamar untuk laman-laman komersial, enjin carian, pelayar internet yang boleh didapati secara meluas) ("**Laman-laman yang Dibenarkan**") boleh membuat pautan kepada www.jrnba.asia/malaysia tanpa kebenaran bertulis jika pautan seperti ini adalah: (i) satu "perkataan" (bertentangan dengan "logo") pautan (contohnya, www.jrnba.asia/malaysia); dan (ii) dipisah secara spatial daripada, dan bukan sebaliknya dikaitkan dengan, mana-mana pengiklanan tajaan, atau teks komersial lain atau grafik yang terdapat dalam halaman/ kawasan mengandungi pautan perkataan seperti ini.

C. Logo Jr. NBA atau mana-mana logo lain NBA atau pasukannya (satu pautan "logo") tidak boleh digunakan untuk pautan kepada www.jrnba.asia/malaysia tanpa kebenaran bertulis kami.

D. Tiada pautan kepada Laman-laman boleh "dirangka" oleh Laman-laman yang Dibenarkan di mana pautan berasal jika "rangka" tersebut mengandungi apa-apa penajaan, pengiklanan atau teks komersial atau grafik yang lain.

E. Semua Pautan kepada Laman-laman daripada Laman-laman yang Dibenarkan mestilah kepada halaman utama Laman seperti ini – pautan kepada halaman dalaman dalam Laman adalah tidak dibenarkan.

F. Paparan atau ciptaan apa-apa pautan kepada Laman-laman menandakan bahawa anda telah membaca sekatan pautan dan setuju untuk mematuhi terma-termannya.

5. KANDUNGAN MODULAR

Operator Laman-laman boleh memberikan kandungan tertentu, yang termasuk grafik, teks, audio, video, gambar, berita, skor, atau bahan lain yang mampu diperbadankan, termasuk sebagai modul atau melalui satu **RSS feed** atau teknologi yang serupa, ke dalam satu laman web atau dalam talian yang lain, kabel, wayarles atau perkhidmatan yang lain selain daripada Laman ("**Kandungan Modular**"). Setakat mana Operator menyediakan Kandungan Modular, anda setuju untuk menggunakannya secara bertanggungjawab dan selaras dengan Terma Penggunaan dan apa-apa peraturan lain atau sekatan disediakan kepada anda berkaitan dengan Kandungan Modular.

Dengan menggunakan Kandungan Modular atau memperbadankannya ke dalam atau mengaitkannya dengan satu laman web atau dalam talian yang lain, kabel, wayarles, atau perkhidmatan selain daripada Laman-laman, anda setuju untuk tidak: (1) mengaburi penjenamaan Operator mengenai Kandungan Modular, menegaskan atau mengimplikasikan pemilikan dan pengarang Kandungan Modular; (2) petikan atau edit Kandungan Modular, kecuali dibenarkan secara spesifik oleh Operator; atau (3) menerbit, menempat, atau mengguna Kandungan Modular dalam satu tetapan atau cara di mana ia boleh dikaitkan dengan kandungan atau bahan lain yang (i) adalah atau boleh dianggap menyalahi undang-undang, mengancam, taksub, kebencian, fitnah bertulis, fitnah, tidak senonoh, kasar, kesat, lucah, duniawi, seksual eksplisit, tidak sopan, (ii) boleh menjadikan, menyokong atau mendorong perlakuan yang boleh menjadikan atau memimbulkan suatu kesalahan jenayah, liabiliti sivil atau pelanggaran mana-mana undang-undang tempatan, negeri, kebangsaan atau antarabangsa; (iii) melanggar, memplagiat atau mencemari hak pihak ketiga termasuk, tanpa had, hak cipta, cap dagangan, paten, hak privasi atau penerbitan, atau mana-mana harta intelek atau hak milik; (iv) mengandungi atau boleh dikaitkan dengan

virus computer atau komponen berbahaya yang lain; (v) menjadikan atau mengandungi tanda-tanda palsu atau mengelirukan mengenai asal dan pernyataan fakta; (vi) mengandungi apa-apa maklumat, perisian atau bahan lain yang bersifat komersial; atau (vii) mengandungi pengiklanan, promosi atau permintaan komersial dalam apa-apa jua jenis.

Walaupun kita tiada obligasi untuk membuat sedemikian dan menganggap tiada tanggungjawab atau liability yang diwujudkan daripada mana-mana penggunaan Kandungan Modular, kita boleh memantau laman web atau dalam talian lain, kabel, wayarles atau perkhidmatan lain dengan mana Kandungan Modular digunakan. Anda setuju bahawa anda akan dengan segeranya, dan dalam apa jua keadaan dalam 24 jam, mengeluarkan Kandungan Modular daripada laman web atau dalam talian lain, kabel, wayarles, atau perkhidmatan lain jika kita atau ejen kita meminta anda membuat demikian, dan bahawa anda akan menanggung keupayaan untuk mengeluarkan Kandungan Modular daripada mana-mana laman web atau dalam talian, kabel, wayarles, atau perkhidmatan lain di mana anda menyebabkan ia diletakkan atau yang anda menyebabkan ia diganbungkan. Anda bersetuju bahawa kami mempunyai budi bicara eksklusif untuk mengarahkan bahawa Kandungan Modular dikeluarkan daripada laman web atau dalam talian lain, kabel, wayarles, atau perkhidmatan lain pada bila-bila masa dan untuk apa-apa sebab, termasuk tetapi tidak terhad kepada kegunaan Kandungan Modular yang dilarang seperti dinyatakan di atas; bahawa kita boleh melaksanakan dan menggunakan perlindungan untuk menghadkan laman web atau dalam talian lain, kabel, wayarles, atau perkhidmatan lain sempena dengan mana Kandungan Modular boleh digunakan atau cara bagaimana kandungan Modular boleh digunakan; dan bahawa kita tidak boleh secara khusus memberi nasihat mengenai kewujudan atau sifat perlindungan ini.

Kami menyediakan Kandungan Modular, jika pada semua, secara sukarela. Kami menafikan dengan nyata sebarang obligasi untuk menyediakan atau mengemas kini Kandungan Modular, untuk mengekalkan ketersediaannya, atau untuk memastikan ketepatannya.

Dengan melihat atau menggunakan Kandungan Modular, ANDA SETUJU BAHAWA ANDA AKAN MENANGGUNG KERUGIAN DAN MENYALAHKAN KAMI UNTUK TUNTUTAN, LIABILITY, KERUGIAN, DAN PERBELANJAAN YANG TIMBUL DARIPADA PENGGUNAAN KANDUNGAN MODULAR sebagaimana yang ditakrifkan dalam Perenggan 5 Terma Penggunaan ini, kecuali setakat tuntutan, liability, kerugian atau perbelanjaan yang berkaitan secara langsung dengan perbuatan atau pengabaian kami.

Tidak mengambil kira apa-apa pernyataan yang bertentangan oleh kami atau oleh anda atau mana-mana pihak ketiga, penggunaan Kandungan Modular tidak mewujudkan sebarang hubungan fidusiari atau kontrak antara anda dan kami, atau di antara kami dan mana-mana pihak ketiga, selain daripada menurut Terma ini.

6. MEMUAT NAIK KANDUNGAN KEPADA LAMAN-LAMAN

Jika anda memilih untuk mengemukakan apa-apa kandungan untuk penerbitan di Laman-laman (contohnya, paparan atas blog atau papan perbincangan, video atau gambar yang dikemukakan sebagai sebahagian daripada pertandingan), anda dengan ini menjamin bahawa tiada sumbangan kepada Laman-laman (i) akan, atau boleh dianggap, menyalahi undang-undang, mengancam, taksub, kebencian, fitnah bertulis, fitnah, tidak senonoh, kasar, kesat, lucah, duniawi, seksual eksplisit atau tidak sopan; (ii) boleh menjadikan, menyokong atau mendorong perlakuan yang boleh menjadikan atau memimbulkan suatu kesalahan jenayah, liability sivil atau pelanggaran mana-mana undang-undang tempatan, negeri, kebangsaan atau antarabangsa; (iii) melanggar, memplagiat atau mencemari hak pihak ketiga termasuk, tanpa had, hak cipta, cap dagangan, paten, hak privasi atau penerbitan, atau mana-mana harta intelek atau hak milik; (iv) mengandungi atau boleh dikaitkan dengan virus computer atau komponen berbahaya yang lain; (v) menjadikan atau mengandungi tanda-tanda palsu atau mengelirukan mengenai asal dan pernyataan fakta; (vi) mengandungi apa-apa maklumat, perisian atau bahan lain yang bersifat komersial; atau (vii) mengandungi pengiklanan, promosi atau permintaan komersial dalam apa-apa jua jenis.

Kami mempunyai hak untuk mengeluarkan sebarang kandungan atau paparan anda yang disediakan di Laman-laman, jika, pada pendapat kami, paparan anda tidak mematuhi standard kandungan kami.

Mana-mana kandungan yang anda muat naik ke Laman-laman akan dianggap tidak sulit dan tidak dimiliki. Anda mengekalkan semua hak-hak pemilikan anda dalam kandungan anda, tetapi anda dikehendaki untuk memberikan kami lesen terhad untuk menggunakan, menyimpan dan menyalin kandungan tersebut dan untuk mengedar dan membuat ia sedia ada kepada pihak ketiga. Anda bertanggungjawab secara tunggal untuk menjamin dan membuat sandaran kandungan anda.

Kami juga mempunyai hak untuk mendedahkan identiti anda kepada mana-mana pihak ketiga yang mendakwa bahawa kandungan yang dipapar oleh anda atau dimuat naik oleh anda atau mana-mana pengguna lain Laman-laman merupakan pelanggaran hak harta intelek, hak milik atau hak untuk privasi mereka.

Kami tidak akan bertanggungjawab kepada mana-mana pihak ketiga, untuk kandungan atau ketepatan kandungan yang dipapar oleh anda atau mana-mana pengguna lain Laman-laman. Pandangan yang dinyatakan oleh pengguna lain di Laman-laman tidak mewakili pandangan atau nilai-nilai kita.

7. PENOLAK TUNTUTAN WARANTI DAN KERUGIAN; HAD LIABILITI

Walaupun kami menggunakan usaha yang munasabah untuk memasukkan maklumat yang tepat dan kemaskini di Laman-laman, kami tidak membuat sebarang jaminan atau perwakilan untuk ketepatannya. Maklumat yang terkandung dalam atau disediakan melalui Laman-laman tidak boleh menggantikan atau menukar untuk perkhidmatan profesional yang terlatih dalam mana-mana bidang, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, hal-hal kewangan, perubatan atau undang-undang. Kami tidak menanggung sebarang liabiliti atau bertanggungjawab bagi apa-apa kesilapan atau pengabaian dalam kandungan Laman-laman.

Bukan Inetasia, Entiti NBA, dan bukan juga mana-mana ibu bapa, anak-anak syarikat, sekutu, pemilik, pekerja, pengarah, pegawai, pengarah, pemberi lesen, pembekal atau pemegang saham mereka masing-masing (secara kolektif, "Pihak Operator") membuat apa-apa representasi bahawa bahan-bahan yang terkandung dalam Laman-laman adalah sesuai atau dibenarkan untuk digunakan di semua negara, negeri, wilayah, daerah atau mana-mana bidang kuasa lain. Jika anda memilih untuk mengakses Laman-laman, anda membuat demikian atas inisiatif anda sendiri dan risiko dan bertanggungjawab untuk pematuhan kesemua undang-undang terpakai.

BAHAN-BAHAN DALAM LAMAN-LAMAN ADALAH DISEDIKAN "SEBAGAIMANA ADANYA" DAN TANPA APA-APA JENIS JAMINAN SAMA SEKALI SAMA ADA NYATA ATAU TERSIRAT. KEPADA SETAKAT SEPENUHNYA KEBENARAN MENURUT UNDANG-UNDANG TERPAKAI, PIHAK OPERATOR MENAFIKAN SEMUA WARANTI, YANG NYATA ATAU TERSIRAT, TERMASUK, TETAPI TIDAK TERHAD KEPADA, WARANTI TERSIRAT UNTUK KEBOLEHDAGANGAN DAN KESESUAIAN UNTUK TUJUAN TERTENTU. PIHAK OPERATOR TIDAK MENJAMIN ATAU MENYATAKAN BAHAWA MAKLUMAT YANG TERKANDUNG DALAM LAMAN INI ADALAH TEPAT, LENGKAP, DISUSUN BETUL, DIPERCAYAI ATAU MENEPATI MASA, ATAU LAMAN INI TIDAK AKAN TERGANGGU ATAU BEBAS DARIPADA KESILAPAN DAN/ATAU VIRUS. ANDA SECARA KHUSUSNYA MENGAKUI BAHAWA PIHAK OPERATOR TIDAK BERTANGGUNGJAWAB UNTUK FITNAH, KELAKUAN KESAT ATAU MENYALAHI UNDANG-UNDANG OLEH PENGGUNA-PENGGUNA LAIN LAMAN INI ATAU PIHAK KETIGA DAN SEGALA RISIKO KECEDERAAN DARI ATAS BERSANDAR SEPENUHNYA DENGAN ANDA. ANDA MENGGUNAKAN LAMAN INI DENGAN RISIKO TUNGGAL ANDA SENDIRI.

WALAU APAPUN DI ATAS, SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, LIABILITI AGREGAT DARIPADA PIHAK OPERATOR, ATAS APA-APA SEBAB DAN APA-APA KUASA TINDAKAN, YANG TIMBUL DARIPADA ATAU DENGAN APA CARA BERKAITAN

DENGAN LAMAN-LAMAN ATAU SYARAT-SYARAT PENGGUNAAN AKAN TERHAD TERHADAP KERUGIAN LANGSUNG YANG DIALAMI OLEH ANDA DAN TIDAK MELEBIHI JUMLAH YANG DITERIMA OLEH PIHAK OPERATOR DARIPADA ANDA UNTUK PENGGUNAAN LAMAN-LAMAN SEMASA TAHUN KALENDAR DI MANA SEKIRANYA MENYEBABKAN TUNTUTAN SEDEMikian BERLAKU. SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, HAD LIABILITI INI BOLEH DIGUNAKAN KEPADA SEMUA LIABILITI DI DALAM AGREGAT, TERMASUK, TANPA HAD, MEREKA YANG AKIBAT DARIPADA PENGGUNAAN ATAU KEGAGALAN UNTUK MENGGUNAKAN LAMAN-LAMAN, ATAU APA-APA PERKARA LAIN YANG TIMBUL DARIPADA ATAU BERKAITAN DENGAN TERMA PENGGUNAAN INI.

LAMAN-LAMAN YANG DISEDIAKAN UNTUK DIRI ANDA, KEGUNAAN BUKAN KOMERSIL. PIHAK OPERATOR TIDAK AKAN MEMPUNYAI LIABILITI KEPADA ANDA UNTUK APA-APA KEHILANGAN KEUNTUNGAN, KEHILANGAN PERNIAGAAN, GANGGUAN ATAU KEHILANGAN PELUANG PERNIAGAAN.

SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, PIHAK OPERATOR TIDAK MEMPUNYAI APA-APA LIABILITI TIDAK LANGSUNG, PUNITIF, AKIBAT LANGSUNG, SAMPINGAN, KHAS ATAU GANTI RUGI TELADAN UNTUK APA-APA SEBAB YANG TIMBUL BERKAITAN DENGAN TERMA PENGGUNAAN DAN/ATAU LAMAN INI, TANPA BERASASKAN MANA LIABILITI YANG DITUNTUT DAN WALAUPUN DINASIHATI MENGENAI KEMUNGKINAN KERUGIAN ATAU KEROSAKAN. HAD INI BEBAS DARIPADA MANA-MANA HAD DISETKAN DALAM TERMA PENGGUNAAN.

TANPA MENGEHADKAN PERKARA UMUM DI ATAS, SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, PIHAK OPERATOR TIDAK AKAN MEMPUNYAI LIABILITI UNTUK SEBARANG KERUGIAN ATAU KEROSAKKAN DISEBABKAN, SECARA KESELURUHAN ATAU SEBAHAGIAN, MELALUI KONTINGENSI ATAU ISU LUAR KAWALAN MUNASABAH MEREKA , TERMASUK, TETAPI TIDAK TERHAD KEPADA: PERBUATAN PIHAK KETIGA, KESILAPAN DALAM KANDUNGAN ATAU LAMAN , KEGAGALAN RANGKAIAN, KEGAGALAN INTERNET, PERISIAN DAN KEGAGALAN PERKAKASAN, VIRUS DAN SERANGAN SISTEM LAIN, MOGOK KERJA-KERJA, RUSUHAN, AKTA KERAJAAN ATAU ALLAH, BENCANA ALAM, TINDAKAN KEGANASAN, KEGAGALAN TALIAN KOMUNIKASI, ATAU KECURIAN, PEMUSNAHAN, AKSES TANPA KEBENARAN, PENGUBAHAN ATAU PENGGUNAAN RECORDS.

SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, ANDA DENGAN INI BERSETUJU BAHAWA ANDA TIDAK AKAN MEMPUNYAI REMEDI BAGI SEBARANG KENYATAAN, REPRESENTASI, JAMINAN ATAU WARANTI (SAMA ADA DIBUAT SECARA TIDAK BERSALAH ATAU CUAI) YANG TIDAK DINYATAKAN DI DALAM SYARAT PENGGUNAAN . ANDA BERSETUJU BAHAWA ANDA TIDAK ADA TUNTUTAN TIDAK BERSALAH ATAU KECUAIAN ATAU SALAH NYATA YANG CUAI BERDASARKAN SEBARANG KENYATAAN DALAM TERMA PENGGUNAAN .

HAD DI ATAS AKAN DIGUNAKAN TANPA MENGIRA SAMA ADA (I) LIABILITI ATAU KERUGIAN ADALAH DAKWAAN KEMUNGKIRAN PERJANJIAN, TINDAKAN TORT, KECUAIAN , ATAU BERDASARKAN TEORI ATAU SEBAB TINDAKAN LAIN, DAN/ATAU (II) TERHADAP PIHAK YANG DI MANA LIABILITI ATAU KERUGIAN DIMINTA TELAH DINASIHATKAN MENEGENAI KEMUNGKINANNYA.

UNTUK MENGELAKKAN KERAGUAN, TIADA APA-APA DALAM TERMA PENGGUNAAN AKAN MENGEHADKAN ATAU MENGECEUALIKAN LIABILITI UNTUK (I) KEMATIAN ATAU KECEDERAAN DIRI YANG DISEBABKAN OLEH KECUAIAN ; ATAU (II) FRAUD.

SETAKAT MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERPAKAI, ANDA BERSETUJU BAHAWA TANPA MENGIRA SEBARANG STATUT ATAU UNDANG-UNDANG YANG BERLAWANAN, SEBARANG TUNTUTAN ATAU KAUSA TINDAKAN YANG TIMBUL DARIPADA ATAU

BERKAITAN DENGAN TERMA PENGGUNAAN, LAMAN-LAMAN, ATAU MANA-MANA BAHAGIAN DARIPADANYA, MESTILAH DIBUAT DALAM SATU (1) TAHUN SELEPAS TUNTUTAN ATAU KAUSA TINDAKAN BERWUJUD, ATAU IA AKAN DIHALANG SELAMA LAMANYA.

Laman-laman mungkin mengandungi pautan dan petunjuk ke "World Wide Web sites", sumber-sumber, dan pengiklan Laman-laman. Pautan ke dan dari Laman-laman untuk laman web yang lain, diselenggarakan oleh pihak ketiga, tidak merupakan pengesahan oleh kami atau mana-mana sekutu bagi pihak ketiga terhadap lamannya atau kandungannya. Kami tidak bertanggungjawab untuk ketersediaan sumber-sumber pihak ketiga, atau kandungannya. Kami tidak semak semula mana-mana atau kesemua laman web yang dikaitkan dengan Laman-laman dan tidak bertanggungjawab untuk kandungan di halaman off-Sites atau mana-mana laman lain yang berkaitan dengan Laman-laman. Pautan anda kepada Laman-laman, halaman off-Sites atau laman web lain adalah atas risiko anda sendiri. Dengan klik pada mana-mana pautan tersebut, anda mengakui bahawa kami tidak mempunyai kawalan ke atas, dan tidak membuat sebarang jenis perwakilan berkenaan dengan, apa-apa laman web lain atau apa-apa kandungan yang terkandung dalam laman web lain itu, dan anda dengan ini membatalkan apa-apa tuntutan terhadap kami berkenaan dengan laman web lain itu. Anda perlu menunjukkan apa-apa kebimbangan mengenai mana-mana pautan luar untuk pentadbir laman atau Webmaster.

8. NOTIS

Operator boleh memberi notis kepada pengguna Laman-laman melalui notis umum di Laman-laman, mel elektronik kepada alamat e-mel pengguna jika rekod dalam maklumat akaun Operator, atau dengan komunikasi bertulis yang dihantar melalui mel kelas pertama alamat pengguna jika ada rekod dalam maklumat akaun Operator. Anda boleh memberikan notis kepada Operator (notis itu hendaklah dianggap diberikan apabila diterima) pada bila-bila masa oleh mana-mana cara yang berikut:

A. mel elektronik kepada <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us>; atau

B. surat yang disampaikan dengan bayaran pos mel prabayar kelas pertama atau kurier ke <http://www.jrnba.asia/malaysia/contact-us>, Perhubungan Asia Fan Jr . NBA, di alamat berikut: Room 3101 , The Lee Gardens, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay , Hong Kong.

Sila Nota: Sebarang notis oleh Anda yang berkaitan dengan apa-apa pertikaian, tuntutan, atau kontroversi yang timbul daripada atau berkaitan dengan akses kepada, dan/atau penggunaan Laman-laman, dan/atau penyediaan kandungan, perkhidmatan dan/atau teknologi di atau melalui Laman-laman perlu disediakan sebagaimana yang dinyatakan dalam Perenggan 8.B di atas.

9. JAMINAN GANTI RUGI

Anda dengan ini bersetuju untuk menanggung rugi dan memegang Inetasia, Entiti NBA, Persatuan Bola Keranjang Kebangsaan, pasukan anggotanya, Persatuan Pemain Bola Keranjang Kebangsaan, dan setiap rakan kongsi, ahli, pemegang saham, pengarah, pegawai, pekerja, ejen-ejen, wakil, vendor dan rakan kongsi perniagaan am dan terhad masing-masing, tidak berbahaya dari semua tuntutan, liabiliti, kerugian dan perbelanjaan (termasuk yuran guaman dan kos mahkamah) yang timbul daripada atau berkaitan dengan: (i) penggunaan anda di Laman-laman, termasuk, tetapi tidak terhad kepada penggunaan mana-mana Kandungan Modular; dan (ii) apa-apa pelanggaran atau pelanggaran didakwa dalam Terma Penggunaan ini, kecuali setakat ke tuntutan, liabiliti, kerugian atau perbelanjaan yang berkaitan secara langsung dengan tindakan atau pengabaian kami.

10. PENAMATAN PERKHIDMATAN

Kami boleh mengubah, menggantung atau memberhentikan apa-apa aspek Laman-laman pada bila-bila masa, termasuk tersediaan ciri-ciri, pangkalan data, atau kandungan Laman-laman ini. Kami juga boleh mengenakan had ke atas ciri-ciri dan perkhidmatan tertentu atau menyekat akses anda ke sebahagian atau Laman-laman tanpa notis atau liabiliti pada bila-bila masa mengikut budi bicara eksklusif kami, tanpa prejudis kepada apa-apa remedi undang-undang atau ekuiti yang ada pada kita, untuk apa-apa sebab atau tujuan. Walau bagaimanapun, di bawah keadaan biasa, kita hanya membuat demikian di mana terdapat kelakuan yang kami percaya melanggar Terma Penggunaan ini atau polisi atau garis panduan lain yang dikemukakan di dalam Laman-laman atau kelakuan yang kami percaya adalah berbahaya kepada pelanggan lain, kepada perniagaan kami, atau untuk penyedia maklumat lain. Di atas penamatan perjanjian ini, anda hendaklah dengan segera berhenti penggunaan dan akses anda di Laman-laman dan memusnahkan semua bahan-bahan yang diperoleh daripadanya.

11. Choice of Law; Dispute Resolution

Terma Penggunaan ini dan penggunaan anda pada Laman-laman ini akan ditadbir oleh dan ditafsirkan dan dikuatkuasakan selaras dengan undang-undang Rantau Pentadbiran Khas Hong Kong daripada Republik Rakyat China, tidak termasuk prinsip-prinsip pilihan undang-undang. Pihak-pihak kepada Terma Penggunaan ini secara muktamad dan secara tidak bersyarat menyerahkan kepada bidang kuasa tidak eksklusif mahkamah kepada Rantau Pentadbiran Khas Hong Kong daripada Republik Rakyat China, tidak termasuk prinsip-prinsip pilihan undang-undang.

12. HAK-HAK PIHAK KETIGA

Menurut Kontrak (Hak Pihak Ketiga) Ordinan, setiap dan semua National Basketball Association ("**NBA**"), NBA Media Ventures, LLC dan NBA Asia, Limited ("**Pihak Ketiga NBA**") adalah berhak untuk mendapat faedah dan untuk menguatkuasakan peruntukan Terma Penggunaan. Tertakluk kepada ini, seseorang yang bukan suatu pihak kepada Terma Penggunaan ini tidak mempunyai hak di bawah Kontrak (Hak Pihak Ketiga) Ordinan menguatkuasakan mana-mana peruntukan dalam Terma Penggunaan ini. Peruntukan ini tidak menjejaskan apa-apa hak atau remedi yang mana-mana orang yang wujud atau boleh didapati selain menurut Kontrak (Hak Pihak Ketiga) Ordinan. Pihak-pihak kepada Terma Penggunaan ini boleh, tanpa persetujuan daripada mana-mana NBA Pihak Ketiga, membatalkan atau mengubah Terma Penggunaan dalam apa-apa cara untuk menghapuskan atau mengubah faedah atau hak yang diberikan oleh peruntukan ini.

13. LAIN-LAIN

Terma Penggunaan ini merupakan keseluruhan perjanjian antara anda dan kami, dan menggantikan semua perjanjian, cadangan atau komunikasi terdahulu dan sezaman bertulis atau lisan berkenaan dengan perkara subjek di sini antara anda dan kami.

Terma Penggunaan ini terpakai tidak kira sama ada anda mengakses laman web kami melalui komputer, peranti mudah alih atau sebaliknya.

Kami dengan budi bicara kami boleh meminda Terma Penggunaan ini, dan penggunaan anda di Laman-laman selepas pindaan itu yang dikemukakan di dalam Laman-laman akan dianggap sebagai penerimaan pindaan itu oleh anda.

Tajuk bahagian dalam Terma Penggunaan ini adalah untuk kemudahan sahaja dan tidak mesti dianggap sebagai nasihat undang-undang kepada anda. Seseorang termasuk orang sebenar, pertubuhan perbadanan atau yang tidak diperbadankan (sama ada atau tidak mempunyai keperibadian undang-undang yang berasingan). Kecuali konteks dihendaki sebaliknya, perkataan makna yang lain, kata-kata secara tunggal boleh merujuk kepada majmuk dan vice versa, dan rujukan kepada satu jantina akan termasuk

rujukan kepada jantina lain. Rujukan kepada mana-mana pihak termasuk wakil-wakil peribadi pihak itu, pengganti dan penerima serah hak yang dibenarkan. Rujukan kepada statut atau peruntukan berkanun termasuklah mana-mana undang-undang subsidiary yang diperbuat di bawahnya, dan merupakan rujukan kepadanya sebagaimana terpinda atau diperbuat semula. Apa-apa obligasi dalam Terma Penggunaan ini ke atas seseorang untuk tidak melakukan sesuatu termasuk kewajipan untuk tidak bersetuju atau membenarkan perkara itu dilakukan. Mana-mana perkataan yang mengikuti terma termasuk, termasuk, khususnya, sebagai contoh atau apa-apa ungkapan yang sama sepatutnya ditafsirkan sebagai ilustrasi dan tidak sepatutnya mengehendkan rasa perkataan, penerangan, definisi, frasa atau terma sebelum terma-terma tersebut.

Laman-laman kami akan ditunjukkan kepada orang-orang yang tinggal di Filipina, Indonesia, Thailand, Malaysia, Vietnam dan Singapura. Kami tidak mewakili kandungan yang tersedia di atau menerusi Laman-laman kami merupakan sesuai atau tersedia di lokasi lain. Kami boleh mengehendkan ketersediaan Laman-laman kami kepada mana-mana orang atau kawasan geografi pada bila-bila masa. Jika anda memilih untuk mengakses Laman-laman kami dari luar Filipina, Indonesia, Thailand, Malaysia, Vietnam dan Singapura, anda berbuat demikian atas risiko anda sendiri.

Kami mengekalkan hak pada bila-bila masa untuk menukar atau memberhentikan apa-apa ciri pada Laman-laman kami atau mula mengenakan bayaran untuk akses ke Laman-laman kami.

Jika mana-mana Terma Penggunaan ini diputuskan oleh mahkamah yang mempunyai bidang kuasa sebagai menyalahi undang-undang, terbatal, tidak sah atau tidak boleh dikuatkuasakan, peruntukan yang tertinggal hendaklah terus berkuat kuasa dan berkesan sepenuhnya.

KEMAS KINI: Mac 24, 2017

Hak Cipta 2017 NBA Properties, Inc. Semua Hak Terpelihara.